
外包会议

乌兹别克斯坦

9月10日

14:30-17:00

上海市高阳路168号

上海外滩浦华大酒店



尊敬的嘉宾
我们非常高兴邀请您参加乌兹别克斯坦外包会议，这是一个重要的活动，旨在将中国
企业与乌兹别克斯坦蓬勃发展的IT和业务流程外包（Outsourcing）景观联系起
来。

这次独特的会议将在上海举行--这座创新与进步之城是像你们这样的公司在这个最具
活力和快速增长的外包服务地区发现尚未开发的机会的门户

为什么要参加？
探索乌兹别克斯坦IT和Outsourcing景观的潜力，加入我们的行列:

税收优惠：了解更多关于0％的企业，社会，财产和土地税，以及IT和Outsourcing
公司的其他支持方式。

高技能人才：从2000万工作年龄人口中，发掘一支年轻而充满活力的劳动力队伍，
提供多元化和多语种的人才库，其中包括15,000多名讲汉语的人。

IT签证：为投资者，公司创始人和IT专业人士获得有效期长达3年的多次入境签证。

易于做生意：在3-6周内迅速启动你的公司，并提供所有必要的支持，使你的公司开
始运作。

零风险计划：利用12个月的免费办公空间，以及员工工资和专业发展成本的报销。 

面向服务的非IT公司的好处：通过IT Park的会员资格进入中亚市场。

对中亚IT和Outsourcing市场感兴趣的FDI顾问。

寻求扩大外包业务的公司的C级代表。

寻求新业务扩展和外包机会的业务发展经理。

谁应该参加？

加入我们:

深入了解乌兹别克斯坦的IT和Outsourcing行业所提供的机会。 这次会议不仅仅是一个活
动，它是一扇通往您的企业发展、创新和在全球市场领先的众多可能性的大门。

点击注册

如果您有任何问题或需要更多信息，请与活动协调员联系:

Umid Mansurov

Janat Pak

u.mansurov@centralasia.tech

j.pak@outsource.gov.uz

+998 97 166 61 11

+998 99 868 15 12

https://outsource.gov.uz/events/uzbekistan-outsourcing-conference-in-china


嘉宾登记14:30 – 15:00

活动主持人介绍15:00 – 15:05

关于乌兹别克斯坦和IT领域的欢迎视频15:05 – 15:10

乌兹别克斯坦的It外包和Outsourcing景观
� 乌兹别克斯坦IT园代表

15:25 – 15:45

开幕致辞15:10 – 15:25
� IT园区执行董事

开幕致辞：数字技术部领导
� BIPO的管理

15:45 – 16:25

闭幕词
� IT园乌兹别克斯坦

16:25 – 16:30

问答环节16:30 – 16:50

茶歇及交流16:50 – 17:00

议程-上海
外判会议

9月10日
14:30-17:00

上海市高阳路168号, 
上海外滩浦华大酒店

加入我们:

深入了解乌兹别克斯坦的IT和Outsourcing行业所提供的机会。 这次会议不仅仅是一个活
动，它是一扇通往您的企业发展、创新和在全球市场领先的众多可能性的大门。

点击注册

如果您有任何问题或需要更多信息，请与活动协调员联系:

Umid Mansurov

Janat Pak

u.mansurov@centralasia.tech

j.pak@outsource.gov.uz

+998 97 166 61 11

+998 99 868 15 12

https://outsource.gov.uz/events/uzbekistan-outsourcing-conference-in-china


Dear Esteemed Guest
We are thrilled to extend an exclusive invitation to you to participate in the 
Uzbekistan Outsourcing Conference, a premier event that aims to bridge Chinese 
businesses with Uzbekistan’s dynamically growing IT and Outsourcing landscape.

This unique conference will take place in Shanghai - the City of Innovation and 
Progress serving as a gateway for companies like yours to discover untapped 
opportunities in one of the most dynamic and rapidly growing regions for 
outsourcing services

Why attend?

Ease of Doing Business: Start your company swiftly within 3-6 weeks with all the 
necessary support to hit the ground running.

Zero Risk Program: Take advantage of free office space for 12 months plus 
reimbursements on employee salaries and professional development costs.  
Benefits for service-oriented non-IT companies: Entering the Central Asian market 
through the membership in IT-Park. 

Who Should Attend?

FDI consultants that are interested in the Central Asian IT and Outsourcing 
market. 

C-level representatives of companies looking to expand their outsourcing footprint. 
Business development managers seeking new business expansion and outsourcing 
opportunities.

Join Us:

Dive into the world of opportunities that Uzbekistan's IT and Outsourcing sector 
has to offer. This conference is more than an event; it's a door to a multitude of 
possibilities for your business to grow, innovate, and lead in the global market.

Click to register

If you have any questions or need more information, please contact the Event Coordinator:

Umid Mansurov

Janat Pak

u.mansurov@centralasia.tech

j.pak@outsource.gov.uz

+998 97 166 61 11

+998 99 868 15 12

https://outsource.gov.uz/events/uzbekistan-outsourcing-conference-in-china


Registration of guests14:30 – 15:00

Introduction by host of the event15:00 – 15:05

Welcoming video about Uzbekistan and the IT sphere15:05 – 15:10

The IT Outsourcing and Outsourcing Landscape 
of Uzbekistan

� Representative of IT Park Uzbekistan

15:25 – 15:45

� Executive Director of IT Park Uzbekistan

Opening remarks15:10 – 15:25

Unlocking the Potential: success stories

� Management of BIPO

15:45 – 16:25

Closing remarks

� IT Park Uzbekistan

16:25 – 16:30

Q&A Session16:30 – 16:50

Coffee break & Networking16:50 – 17:00

Agenda - Shanghai

September 10
14:30-17:00

Shanghai city, Gaoyang rd. 168, 
“Sunrise On The Bund” hotel

Join Us:

Dive into the world of opportunities that Uzbekistan's IT and Outsourcing sector 
has to offer. This conference is more than an event; it's a door to a multitude of 
possibilities for your business to grow, innovate, and lead in the global market.

Click to register

If you have any questions or need more information, please contact the Event Coordinator:

Umid Mansurov

Janat Pak

u.mansurov@centralasia.tech

j.pak@outsource.gov.uz

+998 97 166 61 11

+998 99 868 15 12

https://outsource.gov.uz/events/uzbekistan-outsourcing-conference-in-china

